
Протокол № 51 

засідання постійної комісії обласної ради з питань власності 

 

від 27 серпня 2020 року                                                м. Кропивницький 

 

Склад комісії – 10 осіб 
 

Присутні: 

голова постійної комісії – Чудний О.В.; 

заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.; 

секретар постійної комісії - Сорока П.В.; 

члени постійної комісії: Каспров К.В., Кісіль А.С., Руденко Д.П., 

Савченко С.В. 

 

Відсутні: 

член постійної комісії - Бевзенко М.В. Бублик Я.В., 

Голобородько О.В. 

 

Присутні запрошені: 
 

Чорноіваненко Олександр Анатолійович — голова Кіровоградської 

обласної ради; 

Шепель Андрій Володимирович – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради; 

Збатанова Тамара Іванівна – заступник директора департаменту охорони 

здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації; 

Гончаренко Євген Миколайович – директор департаменту соціального 

захисту населення Кіровоградської обласної державної адміністрації; 

Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-Кіровоград»; 

Ярушок Едуард Едуардович – заступник директора КП «Регіональний 

центр розвитку послуг». 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про бюджетні звернення. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

2. Про звернення представника Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини стосовно моніторингового візиту до Кропивницького 

психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням. 

Інформує: Гончаренко Євген Миколайович – директор департаменту 

соціального захисту населення Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

 

3. Про звернення гр Ярмоцика О.К. стосовно контролю за виконанням 

рішення Кіровоградської обласної ради від 20 травня 2016 року № 82 «Про 

затвердження нормативів питного водопостачання населення в населених 

пунктах що обслуговуються ОКВП «Дніпро-Кіровоград».  
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Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-

Кіровоград». 

 

4. Про результати державного фінансового аудиту та ревізії окремих 

питань фінансово господарської діяльності ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-

Кіровоград».  

 

5. Про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” 

на 2021 рік. 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-

Кіровоград».  

 

6. Про внесення змін до програми (проекту регіонального розвитку) 

«Забезпечення сучасними інформаційно-комунікативними системами 

сільських територіальних громад Кіровоградської області». 

Інформує: Ярушок Едуард Едуардович – заступник директора 

КП «Регіональний центр розвитку послуг». 

 

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

8. Про безоплатну передачу майна. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

9. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми власності. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

10. Про земельні питання. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

11. Про оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

12. Про надходження орендної плати за використання нерухомого майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

І півріччя 2020 року. 
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Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

13. Про роботу комунальних підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області та рух коштів на їх рахунках у 

ІІ  кварталі 2020 року. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

14. Про внесення змін до фінансового плану КП «Кіровоградфармація» 

КОР на 2020 рік. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

15. Про внесення змін до фінансового плану Кіровоградського обласного 

комунального медичного виробничого підприємства профілактичної 

дезінфекції «Раттус» на 2020 рік. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

16. Про внесення змін до фінансового плану КП «Знам’ янська обласна 

бальнеологічна лікарня» на 2020 рік. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

17. Про звернення Кіровоградської обласної державної адміністрації 

щодо внесення змін до Статутів комунальних підприємств, установ, 

організацій, галузеву політику яких надано забезпечувати департаменту 

охорони здоров’я Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

18. Про внесення змін до Статуту Бобринецької спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської обласної 

ради з урахуванням зміни найменування на «Бобринецька спеціальна школа 

Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

19. Про внесення змін до Статуту Рівнянської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Новоукраїнського району з 

урахуванням зміни найменування на «Рівнянська спеціальна школа 

Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 
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20. Про внесення змін до Статуту Піщанобрідської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської обласної 

ради з урахуванням зміни найменування на «Піщанобрідську спеціальну 

школу Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

21. Про внесення змін до Статуту комунального закладу 

«Світловодська загальноосвітня санаторна школа-інтернат І-ІІІ ступенів № 

2 Кіровоградської обласної ради» з урахуванням зміни найменування на 

«Світловодський ліцей Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

22. Про внесення змін до Статуту комунального вищого навчального 

закладу «Олександрійський педагогічний коледж ім. В.О.Сухомлинського» з 

урахуванням зміни найменування на «Олександрійський педагогічний 

фаховий коледж імені В.О.Сухомлинського Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

23. Про внесення змін до Статуту КНП «Обласна клінічна психіатрична 

лікарня  Кіровоградської обласної ради». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

24. Про внесення змін до Статуту КЗ «Кіровоградський обласний 

інститут післядипломної педагогічної освіти імені Василя Сухомлинського». 

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 

майном виконавчого апарату обласної ради. 

 

25. Різне. 

 

 

 

ХІД ЗАСІДАННЯ: 

 

1. Про бюджетні звернення. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти рішення № 695 (додається). 

Голосували:  

“За” – 6 (Кісіль А.С. під час голосування був відсутній). 
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2. Про звернення представника Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини стосовно моніторингового візиту до Кропивницького 

психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням. 

З інформацією виступив: Гончаренко Є.М. – директор департаменту 

соціального захисту населення Кіровоградської обласної державної 

адміністрації. 

В обговоренні взяв участь Чорноіваненко О.А. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 696 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

3. Про звернення гр Ярмоцика О.К. стосовно контролю за виконанням 

рішення Кіровоградської обласної ради від 20 травня 2016 року № 82 «Про 

затвердження нормативів питного водопостачання населення в населених 

пунктах що обслуговуються ОКВП «Дніпро-Кіровоград».  

З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

В обговоренні взяв участь Шепель А.В. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 697 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

4. Про результати державного фінансового аудиту та ревізії окремих 

питань фінансово господарської діяльності ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

В обговоренні взяв участь Чорноіваненко О.А. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 698 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

5. Про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-

Кіровоград” на 2021 рік. 

З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

Вирішили: Прийняти  рішення № 699 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

6. Про внесення змін до програми (проекту регіонального розвитку) 

«Забезпечення сучасними інформаційно-комунікативними системами 

сільських територіальних громад Кіровоградської області». 

З інформацією виступив: Ярушок Е.Е. – заступник директора 

КП «Регіональний центр розвитку послуг». 

В обговоренні взяв участь Чорноіваненко О.А. 
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Вирішили: Прийняти  рішення № 700 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області. 

Шепель А.В. – начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 701 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

8. Про безоплатну передачу майна  

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 702 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

9. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми власності. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

В обговоренні взяли участь: Чорноіваненко О.А., Чудний О.В., 

Шепель А.В. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 703 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

10. Про земельні питання 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 704 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

11. Про оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області.  

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 705 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 
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12. Про надходження орендної плати за використання нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

І півріччя 2020 року. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 706 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

13. Про роботу комунальних підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області та рух коштів на їх рахунках 

у ІІ  кварталі 2020 року. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 707 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 
 

14. Про внесення змін до фінансового плану КП «Кіровоградфармація» 

КОР на 2020 рік. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 708 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

15. Про внесення змін до фінансового плану Кіровоградського 

обласного комунального медичного виробничого підприємства 

профілактичної дезінфекції «Раттус» на 2020 рік  

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Руденко Д.П. вніс пропозицію звернутися до Кіровоградської обласної 

державної адміністрації, місцевих рад та об’єднаних територіальних громад 

Кіровоградської області, керівників комунальних підприємств, установ та 

організацій спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області 

щодо необхідності проведення протиепідемічних заходів (дератизаційних, 

дезінфекційних, дезінсекційних робіт). 

Вирішили: Прийняти  рішення № 709 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 
 

16. Про внесення змін до фінансового плану КП «Знам’ янська обласна 

бальнеологічна лікарня» на 2020 рік. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 710 (додається). 
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Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

17. Про звернення Кіровоградської обласної державної адміністрації 

щодо внесення змін до Статутів комунальних підприємств, установ, 

організацій, галузеву політику яких надано забезпечувати департаменту 

охорони здоров’я Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 711 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

Чудний О.В. вніс пропозицію проголосувати пакетом питання 18-22 

порядку денного. 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

18. Про внесення змін до Статуту Бобринецької спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської обласної 

ради з урахуванням зміни найменування на «Бобринецька спеціальна 

школа Кіровоградської обласної ради». 

19. Про внесення змін до Статуту Рівнянської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Новоукраїнського району 

з урахуванням зміни найменування на «Рівнянська спеціальна школа 

Кіровоградської обласної ради». 

20. Про внесення змін до Статуту Піщанобрідської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Кіровоградської обласної 

ради з урахуванням зміни найменування на «Піщанобрідську спеціальну 

школу Кіровоградської обласної ради». 

21. Про внесення змін до Статуту комунального закладу 

«Світловодська загальноосвітня санаторна школа-інтернат І-ІІІ ступенів № 

2 Кіровоградської обласної ради» з урахуванням зміни найменування на 

«Світловодський ліцей Кіровоградської обласної ради». 

22. Про внесення змін до Статуту комунального вищого навчального 

закладу «Олександрійський педагогічний коледж ім. В.О.Сухомлинського» 

з урахуванням зміни найменування на «Олександрійський педагогічний 

фаховий коледж імені В.О.Сухомлинського Кіровоградської обласної ради». 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 712, 713, 714, 715, 716 (додаються). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 
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23. Про внесення змін до Статуту КНП «Обласна клінічна психіатрична 

лікарня  Кіровоградської обласної ради». 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 717 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

24. Про внесення змін до Статуту КЗ «Кіровоградський обласний 

інститут післядипломної педагогічної освіти імені Василя Сухомлинського». 

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили: Прийняти  рішення № 718 (додається). 

Голосували:  

“За” – 7 (одноголосно). 

 

24. У Різному:  Шепель А.В. – начальник управління майном                          

виконавчого апарату обласної ради поінформував про лист обласної                       

державної адміністрації від 14 липня 2020 року № 01/17/307/0.2 «Про                       

ознайомлення з тендерною документацією». 

 

 

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний 

 

 

Секретар постійної комісії                                                        П.Сорока 


